
Undervisningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 17. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 146

Vil ministeren redegøre for gennemførselsprocenten for alle videregående uddannelser

og i gennemsnit for de enkelte uddannelsesinstitutioner? Ministeren bedes også angive

dette for 10 og 20 år siden

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil

formand
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Offentligt


